
 

 

 

Zpráva ze závodu 

2.kolo Evropského Grand Prix  

28.5. - 4.6.2023, Umag Chorvatsko 

 

Počet účastníků: 196 

Počet zemí: 41 

 

Vedoucí výjezdu: Hana Majarová 

Muži RL: Michal Hlahůlek, Adam Li, Michael Roba 

Ženy RL: Jindřiška Vaněk Vaněčková 

Muži KL: Martin Vaněk 

Ženy KL: Martina Zikmundová 

 

Druhé kolo evropského poháru bylo přesunuto z Poreče do Umagu. Střelnice se nacházela 

v těsné blízkosti ubytování díky čemuž jsme často chodili pěšky a mohli se tak flexibilně 

přizpůsobovat programu. Nicméně kvalita střelnice, resp. její zázemí, sociální nevyjímaje, 

bylo na nižší úrovni. Celkově organizace závodu by se dala srovnat s povedenějšími 

organizacemi MČR u nás. Nabízí se otázka, zda takový závod v budoucnu neuspořádat 

v Čechách.  

 

Výsledky: 

Kompletní výsledky ze závodu 

https://www.ianseo.net/Details.php?toId=14270 

 

Průběh závodu: 

Tento závod byl plánován jako přípravný závod na letošní MS. Počasí odpovídalo teplé a 

větrné předpovědi s čímž jsme ale vzhledem k umístění závodu k moři počítali. Kvalifikační 

výsledky podmínkám odpovídaly, žádná velká čísla se v průřezu kategoriemi nestřílela. 

Z našich se nejlépe dařilo Adamovi Li, který se s výsledkem 644b umístil na sedmé příčce 

a zajistil si tak postup do 1/16 eliminací. Michael Roba ani Michal Hlahůlek se nedokázali 

s větrem popasovat a skončili nízko v druhé polovině startovního pole. Pro Michaela Robu 

to byla první zkušenost na mezinárodní půdě mezi dospělými. Družstvo mužů se po 

kvalifikaci umístilo na 12.místě. Jindřiška Vaněk Vaněčková začala svou kvalifikaci velmi 

dobře, bohužel silný nárazový vítr v závěru ji, a spoustu dalších střelců, stál lepší výsledek. 

Pro kladkové luky nebyla kvalifikace o nic klidnější. Martině vyšla o dost lépe než Martinovi, 

kdy se s nástřelem 670b umístila stejně jako Adam na sedmém místě.  

V eliminacích reflexního luku postoupil Michal H. a Jindřiška přes první kolo, v druhém už 

na své soupeře nestačili. Adam postoupil díky kvalifikaci až do 1/16 nicméně výkon 

z kvalifikace nepotvrdil a se svým francouzským soupeřem prohrál 3:7. V eliminacích 

kladkového luku si Martin výrazně spravil střeleckou chuť a ač první kolo prohrál se silným 

střelcem z Turecka nástřel 145b k 146b soupeře je velmi dobrý výkon. Martina měla první 

postup volný a v druhém kole porazila chorvatskou reprezentantku Mlinaric 144:137. 

V dalším kole střílela proti letos velmi úspěšné Mariyi Shkolne, která Martině nedala šanci 

140:146. Martina se v konečném pořadí umístila na 5.místě což je ale skvělý výsledek. 



 

Na druhém kole poháru jsme nenavázali na skvělý výkon družstva mužů z Lileshall ale na 

druhou stranu se nám výrazně zadařilo v soutěži obou mix týmů. Z nižších pozic se obě 

družstva probojovala až do boje o medaile. O to víc zamrzelo, když se oba mixy umístily 

na čtvrté příčce. I tak to byl od obou týmů skvělý výkon a bylo velmi povzbuzující mít oba 

týmy ve finálové čtyřce. Nejen střelcům jejich výkony vlily motivační injekci do žil.  

Vzhledem k tomu, že jsme nezasáhli do bojů o zlato výjezd jsme ukončili v pátek po soutěži 

a vydali se na cestu domů tak, aby někteří ze střelců stihli sobotní závod 1.ligy v Praze.  

 

Závěrečné hodnocení: 

Tento výjezd lze hodnotit podobně jako letošní první výjezd do Lilleshall. I vzhledem 

k počasí se příliš nedařilo v kvalifikacích, v eliminacích bychom vzhledem ke zkušenostem 

závodníků už také očekávali více postupů směrem k horním příčkám. Na druhé straně 

závěr závodu se vydařil a výkon a týmová práce obou mixů přinesla pozitivní hodnocení.  

Obě účasti na evropských pohárech mi potvrdili, že jsou to vhodné přípravné závody, kde 

je možné se daleko lépe prosadit než na světových pohárech. Možnost postupu 

v eliminacích nebo souboje v top 4  přinesou reprezentantům daleko víc zkušeností a lepší 

přípravu pro světové závody.  

Před námi je nejdůležitější výjezd na MS v Berlíně, kde budou rozdána první olympijská 

místa. Konkurence na závodě bude o několik úrovní vyšší a je potřeba aby se na to všichni 

připravili.  

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                       

V Prostějově dne 28.8.2024       Hana Majarová 

Vedoucí výjezdu 


